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S  t  a  r  o  s  t  a      o  b  c  e      B  á  n  o v 

 Číslo: X/ 2019       Bánov 23.10.2019 

Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 23. októbra 2019 t. j. v stredu 

o 16 : 30 hod. v zasadačke Obecného úradu v Bánove, s nasledovným programom: 

1. Otvorenie zasadnutia – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce  

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ - PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ 

- Predkladá: p. Helena Kramárová, hlavná kontrolórka obce Bánov 

4. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Bánov za 

školský rok   2018/2019 

- Predkladá : Mgr. Denisa Slížová, riaditeľka ZŠ s MŠ Bánov 

5. Správa o inkasácii  dane z nehnuteľnosti a poplatku za TKO k 30.9.2019 

- Predkladá : p. Jana Mazúchová, správa daní a poplatkov Obecného úradu Bánov 

6. Návrh na zabezpečenie inventarizácie majetku obce k 31.12.2019 

- Predkladá : p. Erika Palacková, hlavná účtovníčka Obecného úradu Bánov, p. Renáta 

Cmarová, materiálna účtovníčka Obecného úradu Bánov 

7. Poľnohospodár a.s. – Zámer na prenájom poľnohospodárskych pozemkov 

- PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

8. Poľnohospodár a.s. – Schválenie nájomnej zmluvy o nájme poľnohospodárskych 

pozemkov 

9. Protest prokurátora Okresnej prokuratúry Nové Zámky vo veci VZN obce o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi v obci Bánov 

10. Návrh nájomnej zmluvy obce Bánov so spoločnosťou O2 Slovakia, s.r.o. 

11. Organizačné otázky, rôzne 

a) Ţiadosť Dhap s.r.o. o vydanie súhlasu o pripojenie na verejný vodovod  

b) Ţiadosť Dhap s.r.o. o vydanie súhlasu o pripojenie na verejnú kanalizáciu 

c) ÚPN obce Bánov, zmeny a doplnky 

12. Diskusia 

13. Záver 

    PhDr. Miloš Rybár 

           starosta obce Bánov 
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P r í t o m n í 
 

sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. Zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 10 poslancov. Z rokovania OZ sa ospravedlnil 

poslanec : p. Branislav Oremus  

 
1. Otvorenie  
 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané podľa 

odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Za zapisovateľku určil pán 

starosta pani Ivanu Kršákovú. Overovateľmi zápisnice z predchádzajúceho IX. zasadnutia 

boli Mgr. Martin Dananai a p. Branislav Oremus. 

K predchádzajúcej zápisnici neboli ţiadne pripomienky. Za overovateľov správnosti X. 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva určil pán starosta poslancov Mgr. Soňu Kleinovú a Mgr. 

Petronelu Mazúchovú. 

Za členov návrhovej komisie určil pán starosta poslancov Ing. Mariána Krajčíra, Mgr. 

Miroslavu Petrášovú a Mgr. Martina Dananaia 

 

Hlasovanie:    za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai,  

 Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, 

Mgr. Miroslava Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ s doplnením bodov 9. a 10. 

 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal v úvode rokovania hlasovať za navrhnutý program 

rokovania doplnený o body 9. a 10. 

OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý program rokovania doplnený o body 9. a 10.  

 

Hlasovanie:    za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai,  

 Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, 

Mgr. Miroslava Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 
3. Kontrola plnenia uznesení  

 
Slovo dostala hlavná kontrolórka obce p. Helena Kramárová, ktorá kontrolu plnenia uznesení 
predloţila. Podrobne prešla uznesenia, ktoré sú ku dňu 23.10.2019 ešte v riešení. 
 
OZ v Bánove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a úloh 
 
Hlasovanie:    za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai,  

 Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, 

Mgr. Miroslava Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 
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4. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Bánov za 

školský rok   2018/2019 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal slovo Mgr. Denise Slíţovej, riaditeľke ZŠ s MŠ Bánov, 
ktorá správu predloţila. Pani riaditeľka správu podrobne odprezentovala. Správa je prílohou 
zápisnice a bola vypracovaná v zmysle Vyhlášky Ministerstva školstva SR č. 9/2006 Z. z.  
o štruktúre a obsahu správ o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 
škôl a školských zariadení zo dňa 16.12.2005. Správa obsahuje plán práce školy na školský 
rok 2018/2019. Ďalej vyhodnotenia plnenia plánov práce jednotlivých metodických zdruţení, 
predmetových komisií a plánov koordinátorov. Taktieţ informácie o činnosti Rady školy pri ZŠ 
s MŠ Bánov a vyhodnotenia jednotlivých podujatí, správy triednych učiteľov, správy z výletov 
a exkurzií, správy z kontrol. Čo sa týka učebných plánov, všetky ročníky nabehli na inovovaný 
štátny program. Spomenula projekty, ktoré sa s podporou realizovali a tieţ úspešné zapojenia 
sa do súťaţí. Prevaţná časť finančných príspevkov, ktoré škola získala bola pouţitá na 

zakúpenie učebníc a vymaľovanie tried, výmenu stoličiek v triedach a podobne. Poďakovala za 
podporu zo strany poslancov a vedeniu obce. Poďakovala aj kolegom a rodičom.  
P. starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. Ing. Marián Krajčír vravel o tom, ţe je dobré 
naplánovať si návrhy budúcich nákladov ZŠ s MŠ ako napr. náklady na osvetlenie 
a prístupové cesty. Starosta obce vravel o tom, ţe sa riešila aj havarijná situácia strechy 
telocvične v areáli ZŠ.  
 
OZ v Bánove berie na vedomie Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 
činnosti ZŠ s MŠ Bánov za školský rok 2018/2019. 
 

Hlasovanie:    za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai,  

 Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, 

Mgr. Miroslava Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 

5. Správa o inkasácii  dane z nehnuteľnosti a poplatku za TKO k 30.9.2019 

 
P. starosta dal slovo p. Jane Mazúchovej, ktorá správu predloţila. Pani Mazúchová správu 
stručne odprezentovala. Vravela o tom, ţe v roku 2019 bolo vyrubených 1548 rozhodnutí dane 
z nehnuteľnosti a väčšina fyzických osôb má daň z nehnuteľnosti uhradenú. Rozhodnutiami je 
určená  hodnota vyrubenej DzN vo výške 82 321,37 eur. V tomto roku bolo vyrubených 1443 
rozhodnutí ako predpis poplatku za tuhý komunálny odpad. Aktuálny predpis za TKO je vo 
výške 59 833,10 eur. Ing. Marek Šimunek sa zapojil do rozpravy a mal za to, ţe komisia 
finančná odporúča, aby sa táto správa vzala na vedomie. P. Helena Kramárová hlavná 
kontrolórka obce Bánov ešte v rozprave spomenula, ţe je potrebné túto správu prejednať ešte 
pred 31.12.2019 kvôli upomienkam pre ľudí, ktorí si nesplnili  povinnosť uhradiť si poplatky 
za TKO a DzN za daný rok. 
 
OZ v Bánove berie na vedomie Správu o inkasácii dane z nehnuteľnosti a poplatku za TKO 
k 30.9.2019. 

 

Hlasovanie:    za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai, Mgr. Martina 

Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 
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6. Návrh na zabezpečenie inventarizácie majetku obce k 31.12.2019 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril rozpravu k tomuto bodu. Ing. Marek Šimunek 
skonštatoval, ţe Komisia finančná, správy obecného majetku, stavebného a územného 
plánovania a ţivotného prostredia odporúča vziať Správu na zabezpečenie inventarizácie 
majetku obce k 31.12.2019 na vedomie. 
 
OZ v Bánove berie na vedomie Správu na zabezpečenie inventarizácie majetku obce k 
31.12.2019 

 

Hlasovanie:    za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai, Mgr. Martina 

Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 

7. Poľnohospodár a.s. – Zámer na prenájom poľnohospodárskych pozemkov 

 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár spomenul zámer, ktorý bol zverejnený a v nadväznosti naň je 
pripravená nájomná zmluva o nájme poľnohospodárskych pozemkov na obdobie 15 rokov vo 
výške 130 eur/rok/hektár medzi obcou Bánov a Poľnohospodár a.s., ktorú treba schváliť. Ing. 
Marek Šimunek spomenul, ţe zámer a zmluva bola prerokovaná na Komisii finančnej, správy 
obecného majetku, stavebného a územného plánovania a ţivotného prostredia a na 
pracovnom stretnutí. Zmluva obsahuje podmienky, ktoré sa riadia zákonom 504/2003 
o nájme poľnohospodárskych pozemkov, poľnohospodárskeho podniku a lesných pozemkov 
a o zmene niektorých zákonov. Mgr. Oľga Švihoríková prednostka obecného úradu mala za to, 
ţe treba vychádzať v ústrety hlavne našim občanom a schváliť Zámer a Nájomnú zmluvu 
o nájme poľnohospodárskych pozemkov pre Poľnohospodár a.s. 

 
- prišiel poslanec Ing. Ivan Valachovič 

OZ v Bánove schvaľuje zámer prenájmu nehnuteľného majetku Obce Bánov z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa  

Predmet prenájmu: 

1. parc. č. KN-E 2721/1  k.ú. Bánov,  orná pôda  o výmere 719 m2, zapísaný na LV č. 1,   

2. parc. č. KN-E 1969 k.ú. Bánov, orná pôda o výmere 6715m2,  zapísaný na LV č. 3284, 

3. parc.č. 2781/3 KN-C k.ú. Bánov, zastavané plochy a nádvoria o výmere 1838m2,   

zapísaný na LV č. 1 

4. parc. č. 2785/3 KN-C k.ú. Bánov, zastavané plochy a nádvoria o výmere 9408m2, 

zapísaný na LV č. 1 

5. parc. č. 3135 KN-C k.ú. Bánov, orná pôda o výmere 32341m2,  zapísaný na LV č. 1 

6. parc.č. 3171 KN-C k.ú. Bánov, zastavané plochy a nádvoria o výmere 1204m2,  

zapísaný na LV č. 1 

7. parc.č. 204/3 KN-C k.ú. Malá Kesa, zastavané plochy a nádvoria o výmere 1893m2, 

zapísaný na LV č. 1 

 

ako výlučné vlastníctvo obce Bánov, v celkovej výmere 54 118m2 s charakterom predmetu 
nájmu ako poľnohospodárska pôda  nájomcovi:  Poľnohospodár Nové Zámky a.s., Komjatická 
67, Nové Zámky,  IČO 31431160 na základe predloţenej ţiadosti za podmienok, ktoré budú 
schválené Obecným zastupiteľstvom v nájomnej zmluve. 
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Zdôvodnenie prenechania majetku do nájmu podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov /prípad hodný osobitného zreteľa/:   

za súčasného stavu sa jedná o  pozemky, ktoré obec Bánov nevyuţíva pre svoju činnosť. 

Dôvodom prípadu hodného zreteľa je skutočnosť, ţe Poľnohospodár Nové Zámky, a.s. 
obhospodaruje takmer všetky pozemky poľnohospodárskeho charakteru v extraviláne obce a  
kaţdoročne uhrádza obci daň z nehnuteľností.  Väčšina obecných poľnohospodárskych 
pozemkov je  umiestnená mimo verejne prístupných ciest, prístup k nim vedie cez pozemky, 
ktoré sú vlastníctvom Poľnohospodár Nové Zámky a.s., alebo ich má Poľnohospodár Nové 
Zámky a.s. v dlhodobom prenájme. 

 
Hlasovanie:   za: 7 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa      

Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová,  PhDr. Helena Juríková,   
Ing. Marián Krajčír,  

        proti: 0 
  zdrţal sa: 3 : Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan Valachovič 

 
8. Poľnohospodár a.s. – Schválenie nájomnej zmluvy o nájme poľnohospodárskych 

pozemkov 

OZ v Bánove schvaľuje Nájomnú zmluvu o nájme poľnohospodárskych pozemkov obce Bánov 
podľa zverejneného zámeru s Poľnohospodár Nové Zámky a.s. na dobu 15 rokov za sumu 
130 eur/hektár/rok 
 

Hlasovanie: za: 8 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai, Mgr. Martina 

Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, PhDr. Helena 

Juríková, Ing. Marián Krajčír,  

       proti: 0 

 zdrţal sa: 2 : Mgr. Miroslava Petrášová, Ing. Ivan Valachovič 

 

Ing. Marek Šimunek poďakoval poslancom, ktorí ho podporili za dôveru a prisľúbil obci 

podporu aj po ďalšie roky. 

 

9. Protest prokurátora Okresnej prokuratúry Nové Zámky vo veci VZN obce 

o poplatkoch za znečisťovanie  

Starosta obce vysvetlil obsah protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Nové Zámky, JUDr. 
Valérie Sedlákovej, ktorý sa týkal potreby prijatia nového VZN obce o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi v obci Bánov v zmysle najnovšej novely zákona č. 
401/1998 Z. z. o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia v znení neskorších predpisov. Toto 
VZN bude ustanovovať náleţitosti poplatkov a s tým súvisiace podrobnosti podľa poslednej 
novelizácie zákona. 

   
OZ v Bánove prerokovalo a berie na vedomie Protest prokurátora Okresnej prokuratúry Nové 
Zámky JUDr. Valérie Sedlákovej, pod číslom Pd 134/19/4404-3 zo dňa 26.7.2019 vo veci 
VZN obce o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi v obci Bánov 
 
Hlasovanie:  za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai,  

 Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, 

Mgr. Miroslava Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír, 

Ing. Ivan Valachovič 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 
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OZ v Bánove vyhovuje Protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Nové Zámky JUDr. Valérie 
Sedlákovej, pod číslom Pd 134/19/4404-3 zo dňa 26.7.2019 vo veci VZN obce o poplatkoch 
za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi v obci Bánov 

 
 

Hlasovanie:  za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai,  

 Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, 

Mgr. Miroslava Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír, 

Ing. Ivan Valachovič 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 
10. Návrh nájomnej zmluvy so spoločnosťou O2 Slovakia. 
 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal slovo prednostke Obecného úradu Bánov Mgr. Oľge 

Švihoríkovej. Tá pripomenula prítomným poslancom, ţe na predošlom obecnom zastupiteľstve 
sa schválil zámer na prenájom pozemku za účelom umiestnenia základňovej stanice O2 pre  
O2 Slovakia, s.r.o.  Vypracovala sa nájomná zmluva o prenájme nehnuteľného majetku obce 
Bánov, ktorú je potrebné schváliť na tomto zastupiteľstve. 
 
OZ v Bánove schvaľuje prenájom nehnuteľného majetku obce Bánov z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa podľa zámeru a návrhu zmluvy so spoločnosťou O2 Slovakia s.r.o. 
k umiestneniu stavby elektronickej telekomunikačnej siete O2 s označením NZBAN  67042, 
Bánov na stoţiar ST NZ_BAN na par. č. 180/2 a na časti par. č. 180/1 v k. ú. Bánov na 
obdobie 10 rokov za sumu 1000 eur/rok. 
 
 

Hlasovanie:  za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai,  

 Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, 

Mgr. Miroslava Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír, Ing. 

Ivan Valachovič 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 
11. Organizačné otázky, rôzne 
 
a) Ţiadosť Dhap s.r.o. o vydanie súhlasu o pripojenie na verejný vodovod  
 
Prítomní poslanci boli oboznámení s materiálmi k tomuto bodu rokovania. Predmetná ţiadosť 

bola prejednávaná aj na Komisii finančnej, správy obecného majetku, stavebného a územného 
plánovania a ţivotného prostredia. V rozprave prišlo k všeobecnej zhode, ţe túto ţiadosť 
odsúhlasia. Ing. Marián Krajčír však vyslovil názor, ţe je potrebné vidieť úplnú projektovú 
dokumentáciu a vyjadrenie Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. k predmetnej 
ţiadosti.  
 

OZ v Bánove súhlasí so ţiadosťou Dhap s.r.o. o vydanie súhlasu o pripojenie na verejný 
vodovod 

 
Hlasovanie:  za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martin Dananai,  

 Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, 

Mgr. Miroslava Petrášová, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír, Ing. 

Ivan Valachovič 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 



7 

 

 

b) Ţiadosť Dhap s.r.o. o vydanie súhlasu o pripojenie na verejnú kanalizáciu 

Prítomní poslanci boli oboznámení s materiálmi k tomuto bodu rokovania. Predmetná ţiadosť 
bola prejednávaná aj na Komisii finančnej, správy obecného majetku, stavebného a územného 
plánovania a ţivotného prostredia. V rozprave prišlo k všeobecnej zhode, ţe k tejto ţiadosti je 
potrebná celková projektová dokumentácia k nahliadnutiu a tieţ súhlasné stanovisko 
prevádzkovateľa Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. Z tohto dôvodu OZ odkladá 
ţiadosť Dhap s.r.o. o vydanie súhlasu o pripojenie na verejnú kanalizáciu, aţ do doloţenia 
potrebných podkladov. 
 
OZ v Bánove odkladá ţiadosť Dhap s.r.o. o vydanie súhlasu o pripojenie na verejnú 
kanalizáciu. 
 

Hlasovanie:   za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa 

Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava Petrášová,  

 Ing. Marián Krajčír, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martin Dananai 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 1 PhDr. Helena Juríková 

- odišiel Mgr. Martin Dananai 
 
c) ÚPN obce Bánov zmeny a doplnky 
 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár vysvetlil prítomným, ţe pre aktualizáciu ÚPN obce treba 
prijať zmeny a doplnky č. 2 k ÚPN a otvoril diskusiu k tomuto bodu. Ing. Marek Šimunek sa 
zapojil do diskusie. Mal za to, ţe uţ nemoţno odkladať otvorenie ÚPN obce Bánov, preto treba 
určiť a odsúhlasiť si termín stretnutia s p. Ing. arch. Petrom Míziom z architektonického 
ateliéru NEUTRA, ktorý vypracovával pre obec Bánov aj Zmeny a doplnky č.1 k ÚPN obce. 
Prítomní poslanci navrhli upresniť termín do 4.11. 2019.  

 

OZ v Bánove súhlasí s aktualizáciou zmien a doplnkov k ÚPN obce Bánov. 

Hlasovanie:    za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa         

Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava Petrášová,  

  Ing. Marián Krajčír, Ing. Ivan Valachovič, PhDr. Helena Juríková 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 

OZ v Bánove odporúča starostovi obce začať konanie vo veci aktualizácie zmien a doplnkov 

ÚPN obce Bánov a následne informovať obecné zastupiteľstvo o podniknutých krokoch na 
ďalších obecných zastupiteľstvách. 
 

 
Hlasovanie:    za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Soňa         

Kleinová, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava Petrášová,  

  Ing. Marián Krajčír, Ing. Ivan Valachovič, PhDr. Helena Juríková 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

- prišiel Mgr. Martin Dananai 
 
12.Diskusia  

 
Mgr. Soňa Kleinová sa zapojila do diskusie. Vravela o tom, ţe komunitný plán obce je v riešení 
a vyzvala občanov o vyplnenie dotazníkov pre lepšie skompletizovanie plánu.  Mgr. Petronela 
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Mazúchová vravela o tom, ţe vypĺňania dotazníkov sa zúčastnili vo väčšej miere obyvatelia 
staršieho veku. Z radov občanov sa do diskusie zapojil občan p. Thor. 
Ţiadal o súčinnosť pri vyriešení problematiky jeho susedských vzťahov.  
 
13.Záver 
 

Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár poďakoval prítomným poslancom a hosťom za účasť  

a  ukončil X. zasadnutie OZ. 

 

 

Overovatelia :  

 

 

Mgr. Soňa Kleinová      ........................................ 

 

Mgr. Petronela Mazúchová     ....................................... 

 

 

 

PhDr. Miloš Rybár              .......................................... 

 

Mgr. Oľga Švihoríková             .......................................... 

 

Ivana Kršáková              ....................................... 


